

有關 4 月 3 日有確診者到訪本處總部大樓

本處於今日（4 月 9 日）早上從衛生防護中心的公開資料得悉，一位曾於 4 月 3 日前往總部大樓診所的訪客確診新型冠狀病毒。

經調查並與衛生防護中心確認後，本處已即日（4 月 9 日）通告全體職員，並在機構網站向外公告有關消息。而本處即日（4 月 9 日）下午亦已按衛生防護中心指引，為該樓層和兩部電梯進行特別消毒工序。

根據衛生防護中心的常用定義，本處並沒有任何職員或其他訪客曾與該位人士有密切接觸，而本處至目前為止亦未有接獲來自衛生防護中心的特別要求或指示。

本處會繼續依照政府指引，持續加強總部大樓及各服務單位的防疫措施，並密切留意疫情。

衷心祝願患者早日康復！

如對上述事件有任何查詢，請與本處企業傳訊（新聞）幹事王思敏女士聯絡（info@hkcs.org）。

香港基督教服務處



總部大樓診所進行全面清潔

About the confirmed case of COVID-19 visiting the Headquarter on 3 April 2020

Hong Kong Christian Service (“the Agency”) has learnt from the Center of Health Protection (CHP) this morning (9 April) that a confirmed case of COVID-19 visited the Headquarter building on 3 April (Friday).

After investigation and confirmation with the CHP, the Agency made an announcement about the incident on the same day (9 April). As a confirmed case visited the clinic at 1/F, the Agency has finished sterilising that floor and both lifts in the building on 9 April.

With the definition from CHP, **no staff or other visitors of the Agency had close contact with the confirmed case.** So far we have not received any special requirement or instruction from the CHP.

The Agency shall keep strengthening the infection prevention measures inside the Headquarter building, adhere to the instructions of CHP, and keep an eye on Coronavirus.

We wish all patients get well soon!

Please contact Corporate Communication (Information) Executive Ms. Ada Wong (info@hkcs.org) if you have any enquiry related to the above incident.

Hong Kong Christian Service



1/F Clinic at Headquarters Comprehensive Cleaning